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Nieuwsbrief voor de leden van BWA‐Nederland  februari 2024 

 

Beste leden van BWA‐Nederland, 

 
Het is alweer even geleden dat BWA een nieuwsbrief deed uitgaan; hoog tijd om jullie vanuit het 
BWA‐bestuur op de hoogte te brengen van een aantal ontwikkelingen. 
 
Nieuwe voorzitter BWA 

Met ingang van 1 januari 2024 heeft BWA een nieuwe voorzitter: At Kasbergen (zie foto). At heeft 

ruime ervaring als directeur/leerkracht in het speciaal onderwijs, waar hij ook gewerkt heeft met 

leerlingen met autisme. Hij is ook lange tijd actief geweest in de Almeerse politiek, o.a. als raadslid. 

At ziet goede mogelijkheden zijn bekendheid met het reilen en zeilen in het stadhuis in te zetten voor 

het realiseren van nieuwe woonprojecten voor onze leden. De overige bestuursleden zijn heel blij 

met At als nieuwe voorzitter. 

At Kasbergen is de opvolger van Jerzy Soetekouw, die enige tijd geleden wegens het aanvaarden van 

een nieuwe, drukke baan het voorzitterschap moest neerleggen. Wij bedanken Jerzy hartelijk voor 

zijn inzet voor BWA en wensen hem veel succes in zijn nieuwe baan. 

 

 
 

Het voltallige bestuur, inclusief onze bouwadviseur, bestaat uit: 

 

At Kasbergen  voorzitter, contacten met gemeente en corporaties 
 

Jacob Caro  secretaris, inschrijvingen, ledenlijst en secretariaat 

    secretaris@bwa‐nederland.nl 
 

Mattijs Goede  penningmeester, financiën en facturing 

    penningmeester@bwa‐nederland.nl 
 

Marcel Vos  algemeen bestuurslid, website, webmail, ICT zaken 
 

Aisha Gilhuijs  algemeen bestuurslid, informatieverstrekking over BWA, wonen in BWA‐woonproject 

    info@bwa‐nederland.nl 
 

Fons de Haas  bouwadviseur, bouwkundige aspecten woonprojecten 

 

 

 



 
Project in Almere Oostvaarders met Ymere (“project Oostvaarders”) 

Zoals jullie weten is BWA al geruime tijd bezig met project Oostvaarders, samen met de gemeente en 

woningcorporatie Ymere. In dat project zal langs de Evenaar in Almere Oostvaarders een 

appartementencomplex gerealiseerd worden, waarin 20 woningen voor leden van BWA voorzien 

zijn. Reeds in augustus 2022 leek alles daarover rond te zijn, maar toen kwamen er bezwaren tegen 

het bouwproject vanuit de directe omgeving en verergerde de bestaande woningnood nog verder. 

Het laatste betekent competitie tussen de verschillende urgente doelgroepen (jongvolwassenen met 

autisme, statushouders, vluchtelingen uit Oekraiëne, daklozen, ...) bij het verdelen van de schaarse 

(nieuwe) woningen. Voor de toewijzing aan BWA wil Ymere gebruik maken van een  

voorrangsregeling voor de leden van BWA, die tot een speciale doelgroep behoren. Daarover moeten 

de gemeente en Ymere en beslissing nemen. Wij kunnen ons voorstellen dat jullie vinden dat het  

allemaal wel heel erg lang duurt voordat er duidelijkheid komt over dit project. Daarin hebben jullie 

helemaal gelijk. Het bestuur vindt dat ook en doet er dan ook alles aan de toezegging te krijgen. 

Maar we realiseren ons ook dat we moeten opereren in een extreem moeilijke woningmarkt, 

waarover we dagelijks in de kranten kunnen lezen. Niettemin, zijn we optimistisch hierover. We 

weten dat de gemeente en Ymere ons welgezind zijn, maar blijkbaar moeten er nog bestuurlijke 

hobbels genomen worden. Zodra er nieuws, horen jullie meer. 

 

De huiskamer van AanMere 

Op 21 april 2023 hebben de bewoners van AanMere, Heppie Kookcafé en het BWA bestuur tijdens 

de laatste bewonersavond gezamenlijk afscheid genomen van de gemeenschappelijke huiskamer van 

AanMere. Dat was een feestelijk avond, maar de avond had gedeeltelijk ook een triest tintje. Het 

afscheid betekende namelijk ook stoppen met vormgeven van een mooi ideaal van de oprichters van 

BWA. De reden voor het stoppen was verminderde belangstelling voor de huiskamer. Anderzijds was 

het ook overmacht: het was BWA niet gelukt structurele financiering te vinden voor de aanzienlijke 

kosten van de huiskamer. Het vertrek van onze huurder Heppie Kookcafé was voor BWA de directe 

aanleiding dit onvermijdelijke besluit te nemen. 

 

Gelukkig zitten hieraan ook positieve kanten. BWA heeft twee leden van de wachtlijst blij kunnen 

maken met een woning, nadat GoedeStede op genereuze wijze had geholpen de huiskamer om te 

bouwen tot twee woningen. Verder geeft de vermindering van onze kosten door het stoppen met de 

huiskamer de mogelijkheid het inschrijfgeld en de contributie voor 2024 te verlagen tot 40 Euro. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Van huiskamer naar 2 woningen gaat via slopen en opnieuw opbouwen. 



 
Toewijzing woningen in AanMere 

Een deel van de leden van BWA komt nog in aanmerking voor een woning in AanMere, als daar 

woningen vrijkomen. Dat is volgens een afpraak tussen BWA en GoedeStede, gemaakt ten tijde van 

de oplevering van AanMere. De leden van BWA die op dat moment op de wachtlijst stonden, komen  

nog in aanmerking. Intussen bedraagt het aantal leden dat aan die voorwaarde voldoet vijf. Feitelijk 

zijn dat de eerste vijf leden van de totale wachtlijst, waarop ongeveer vijftig leden staan (situatie 

januari 2024).  

 

In december 2023 werd bekend dat er begin 2024 twee woningen vrij zouden komen in AanMere. 

Vanuit het BWA bestuur is toen contact opgenomen met achtereenvolgens de vijf leden die in 

aanmerking kwamen. Geen van de vijf kon op dat moment een woning accepteren, om belangrijke  

persoonlijke redenen die op dat moment voor hen golden. Helaas was BWA niet in de positie om 

verder te gaan op de wachtlijst en contact op te nemen met no. 6 en no. 7, enzovoort. Vanwege 

genoemde afpraak was namelijk GoedeStede aan de beurt om eigen kandidaten van hun wachtlijst 

aan te wijzen. Daarop staan mensen die urgent in aanmerking komen voor een prikkelarme woning 

(veelal zullen dat mensen met austisme zijn). Intussen zijn de twee woningen toegewezen aan 

kandidaten van GoedeStede. 

 

In een volgende ronde, als er weer een woning vrijkomt in AanMere, kan BWA opnieuw aan de slag 

met de vijf leden die daarvoor nog in aanmerking komen. BWA is in gesprek met GoedeStede over 

een eventuele verruiming van de afspraak. 

 
Tot Slot 
Wij hopen jullie met deze nieuwsbrief voldoende te hebben geïnformeerd over ontwikkelingen en 
nieuws. Heb je nog vragen of opmerkingen? Neem gerust contact met ons op. Zie bovenstaande 
mail‐adressen die bij de bestuursleden staan. 
 
Met hartelijke groet, 
 
Het BWA‐bestuur 


